
Vraag nr. 197
van 27 mei 2005
van de heer BART DE WEVER

Nieuwkomers – Intakegesprekken VDAB

Volgens mijn gegevens is er een kleine 10 % van 
de nieuwkomers dat door de VDAB bij het eerste 
intakegesprek als "arbeidsrijp" wordt gepercipi-
eerd.

Deze nieuwkomers belanden onmiddellijk in het 
secundaire traject, met de bedoeling om zo snel 
mogelijk werk te vinden. Ook hoeven zij geen 
inburgeringscontract te tekenen.

1. Kan de minister de exacte cijfers bezorgen van 
het aantal intakegesprekken bij de VDAB tus-
sen 1 april 2004 en 31 maart 2005 én van het 
aantal nieuwkomers dat tijdens deze gesprek-
ken arbeidsrijp bleekte zijn?

 Kan dit ook regionaal worden geduid?

2. Indien het inderdaad om minder dan 10 % gaat, 
wordt er dan niet overwogen om deze tijdro-
vende tussenstap weg te laten of anders te orga-
niseren?

 Deze procedure neemt soms immers veel tijd 
in beslag en de cursist moet volgens het decreet 
binnen drie maanden starten met zijn of  haar 
traject.

3. In welke mate is de minister tevreden met dit 
instrument?

N.B. Deze vraag werd gesteld aan vice-minister-
president Vandenbroucke (vraag nr. 209) en 
aan minister Keulen (nr. 197).

Antwoord

Een gecoördineerd antwoord  zal worden verstrekt 
door de heer Frank Vandenbroucke, vice-minister-
president van de Vlaamse Regering, Vlaams minis-
ter van Werk, Onderwijs en Vorming.

(Gecoördineerd antwoord Bulletin van Vragen en 
Antwoorden nr; 22 van 22 juli 2005, blz. 2596)


